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Protokół 

z obrad VII sesji Rady Miejskiej w Halinowie 

w dniu 4 marca 2011 roku 
 

 

1. Otwarcie obrad sesji.  

Obrady VII sesji Rady Miejskiej w Halinowie w dniu 4 marca 2011 roku otworzył o godz.12
00

 

Przewodniczący Rady Marcin Pietrusiński.  

 

2. Stwierdzenie quorum Rady. 

Na podstawie odczytanej listy obecności Przewodniczący stwierdził quorum Rady w liczbie 

11 Radnych ( nieobecni na sali Radni: K. Goździewska, Adam Ludwiniak, A. Milczarek  

i M. Pawłowski ) i uznał prawomocność obrad. 

 

3. Przyjęcie porządku obrad. 

      Przewodniczący przedstawił porządek obrad, stanowiący załącznik do niniejszego protokołu.  

Do proponowanego porządku obrad zostały zgłoszone następujące propozycje zmian: 

1) Przewodniczący Rady M. Pietrusiński zaproponował zdjęcie z porządku obrad w punkcie  

„12. Podejmowanie uchwał i wniosków w sprawie:” projektu uchwały z poz. 3) określenia 

zasad nabywania, zbywania i obciążania nieruchomości oraz ich wydzierżawiania  lub 

wynajmowania na okres dłuższy niż trzy lata - Druk Nr 40 , w związku z brakiem opinii komisji 

merytorycznej, oraz projektu uchwały z poz.10) zmian w składzie osobowym i ilościowym 

Komisji Ochrony Środowiska, Rolnictwa i Leśnictwa – Druk Nr 47, w związku z nieobecnością 

na sesji radnego, który wstępnie wyraził zgodę na członkowstwo w komisji.  

2) Burmistrz A. Ciszkowski poprosił o przesunięcie na kolejną sesję punktu „5. Komunikacja 

na terenie gminy Halinów - sprawozdanie z działalności burmistrza w tej sprawie.” 

Ponieważ rozmowy w tej sprawie są w toku, Burmistrz zaproponował, aby poczekać na wyniki 

tych rozmów.   

 Porządek obrad z trzema zmianami został przyjęty w wyniku głosowania: 

za – 11, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0,  

( nieobecni na sali Radni: K. Goździewska, Adam Ludwiniak, A. Milczarek i M. Pawłowski ).  

 

 Przewodniczący M. Pietrusiński powitał nowowybranych sołtysów miejscowości, w których 

wybory już się odbyły, złożył im gratulacje, prosząc jednocześnie o powstanie wymienianych 

kolejno sołtysów. Zebrani powitali ich brawami. 

  

4. Przyjęcie protokołu z obrad V sesji Rady Miejskiej w Halinowie w dniu 4 lutego 2011 r.  

 Do protokołu zostały zgłoszone następujące uwagi: 

1) Radny M. Sukiennik zwrócił uwagę, że na str.17 w punkcie „12. Podejmowanie uchwał  

i wniosków w sprawie:” w poz. 7) zmiany uchwały Nr XLVI/385/10 Rady Miejskiej w Halinowie 

 z dnia 22 października 2010 r. w sprawie określenia wysokości stawek opłaty targowej na rok 

2011 oraz zarządzenia poboru opłaty targowej w drodze inkasa - Druk Nr 33 w opisie głosowania 

nad projektem uchwały wystąpiła pomyłka, zamiast: „za – 11” powinno być: „za – 12”, co wynika 

również z informacji zawartej we wcześniejszym zdaniu, dotyczącej liczby radnych biorących 

udział w głosowaniu.  

2) Radna M. Kaim wskazała, że w punkcie: „5. Interpelacje, zapytania i wolne wnioski” 

postawione przez nią pytanie, dotyczące basenu w Chobocie, zamieszczone na str. 11, zostało  
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w protokole streszczone, dlatego w przerwie chciałaby przesłuchać nagranie z sesji, aby móc się 

odnieść do tego zapisu.  

Na salę wszedł Radny A. Milczarek. 

Przewodniczący M. Pietrusiński zaproponował, aby głosowanie nad przyjęciem protokołu odbyło 

się po przerwie.  

Wniosek Przewodniczącego został przyjęty w wyniku głosowania: 

za – 12, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0 

( nieobecni na sali Radni: K. Goździewska, Adam Ludwiniak i M. Pawłowski ). 

   

5. Informacja z pracy Burmistrza.    

Burmistrz Adam Ciszkowski poinformował, że: 

- zatrudniony został nowy Sekretarz Halinowa Pan Robert Grubek, wieloletni pracownik Urzędu  

w Halinowie, mieszkaniec Gminy Halinów; 

W tym miejscu Burmistrz przekazał głos Panu R. Grubkowi i poprosił o krótkie zaprezentowanie 

swojej osoby.  

Sekretarz w kilku słowach poinformował zebranych o swoich związkach z gminą, wykształceniu, 

funkcjach pełnionych obecnie w radzie powiatu oraz przebiegu pracy zawodowej, zwracając uwagę 

na fakt, że przez wiele lat był zatrudniony w urzędzie gminy w Halinowie na różnych stanowiskach, 

stąd zna bardzo dobrze problemy zarówno gminy jak i Urzędu.  

Zebrani brawami powitali nowego Sekretarza Halinowa.  

- odbyły się wybory sołtysów oraz rad sołeckich w wielu miejscowościach w gminie, następnie 

przedstawił szczegółowe wyniki wyborów w poszczególnych sołectwach oraz pogratulował 

wszystkim nowowybranym sołtysom; 

- w najbliższym czasie odbędą się wybory w kolejnych sołectwach, przedstawił harmonogram 

zebrań wiejskich, a także poinformował, że jest on zamieszczony na stronie internetowej urzędu; 

- wszystkie pisemne odpowiedzi na interpelacje radnych są do odbioru w sekretariacie burmistrza; 

- 07.02.11 r. odbyło się spotkanie Wojewody Mazowieckiego ze wszystkimi wójtami, burmistrzami  

i starostami naszej części województwa mazowieckiego; 

- 16.02.11 r. odbyło się w Urzędzie spotkanie informacyjne z rolnikami z terenu gminy, dotyczące 

przede wszystkim wyborów do Izb Rolniczych. 

Z-ca Burmistrza A. Sekmistrz przedstawił informację dotyczącą inwestycji gminnych, w tym 

postępowań przetargowych oraz innych działań, które miały miejsce w ostatnim okresie.  

 

6. Interpelacje, zapytania i wolne wnioski.   
 Zostały złożone następujące zapytania i wnioski: 

1) Radny T. Dubiński, w nawiązaniu do zebrania wiejskiego w Koniku Nowym zapytał, czy jest 

prawna możliwość wyłożenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego u sołtysa. 

Burmistrz A. Ciszkowski poinformował, że z prawnego punktu widzenia jest to możliwe. 

2) Sołtys Królewskich Brzezin Pani E. Kalinowska zadała pytanie dotyczące uruchomienia 

sygnalizacji świetlnej przy drodze krajowej nr 2 oraz możliwości wypłaty przez Gminę 

odszkodowań właścicielom zalanych działek. 

Z-ca Burmistrza A. Sekmistrz wyjaśnił, że sygnalizacja zostanie włączona w momencie oddania 

drogi do użytkowania przez wykonawcę firmę Mostostal.  

W kwestii odszkodowań Wiceburmistrz poinformował, że gmina nie ma podstaw, aby wypłacać 

odszkodowania właścicielom zalanych działek. Ewentualne odszkodowania mogą oni uzyskać 

indywidualnie od ubezpieczyciela swoich nieruchomości. 

3) Radny B. Janczarek zapytał, czy jest możliwość przesunięcia na odwodnienie środków, jakie 

pozostaną z zimowego utrzymania dróg. 

Pan A. Sekmistrz poinformował, że planowane jest przesunięcie kwoty 300 000 zł na zadania 

odwodnieniowe z kwoty 850 000 zł przeznaczonej na remonty dróg gminnych destruktem 
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frezowanym. 

Na dzień dzisiejszy na zimowe utrzymanie dróg pozostała kwota 120 000 zł, która ze względu na 

możliwość opadów śniegu powinna być zabezpieczona. Jeżeli będą oszczędności, to zostanie 

rozważona możliwość zaproponowana przez radnego.    

5) Przewodniczący Rady M. Pietrusiński zapytał, czy jest możliwy ze strony Urzędu monitoring 

dotyczący uzupełniania ubytków w drogach powiatowych. Przewodniczący zwrócił uwagę  

na bardzo złą jakość wykonania tych prac i poprosił zarówno Urząd, jak i radnych powiatowych  

o interwencję do Dyrektora Zarządu Dróg Powiatowych w Mińsku Mazowieckim Pana A. Solonka 

w tej sprawie. 

Z-ca Burmistrza A. Sekmistrz poinformował, że są ciągłe monity ze strony Urzędu do powiatu w tej 

kwestii, które póki co pozostają bez odpowiedzi. 

6) Radnego M. Sukiennika, czy będzie posiedzenie Komisji Zagospodarowania Przestrzennego, 

Gospodarki Komunalnej i Inwestycji w sprawie ustalenia harmonogramu remontu dróg gminnych 

przy użyciu destruktu frezowanego, tak jak to miało miejsce w poprzednich latach. 

Z-ca Burmistrza A. Sekmistrz poinformował, że propozycja harmonogramu zostanie przedstawiona 

komisji, tak aby można było możliwie szybko ruszyć z pracami.  

7) Sołtys Długiej Kościelnej T. Roguszewski zwrócił się z pytaniem, czy planowany jest przez 

Urząd zakup tablic informacyjnych. 

Z-ca Burmistrza A. Sekmistrz poinformował, że w tym roku przeznaczone zostaną na ten cel  

środki wygospodarowane z bieżącego utrzymania dróg, wskazał jednocześnie, że musimy podejść 

do sprawy kompleksowo, oprócz tablic informacyjnych należy zakupić brakujące znaki drogowe 

oraz tablice z nazwami ulic.  

Do kwestii tablic odniósł się również Burmistrz A. Ciszkowski, który w uzupełnieniu wypowiedzi 

swojego zastępcy dodał, że potrzebne jest całościowe potraktowanie problemu, dlatego  

po zakończeniu wyborów sołtysów zostanie przeprowadzony społeczny wywiad, a po ustaleniu, 

gdzie są braki w tym zakresie, w budżecie na przyszły rok zostaną zaplanowane środki na ten cel.  

 Radny T. Dubińskiego, w nawiązaniu do wypowiedzi poprzedników,  na przykładzie Nowego 

Konika wskazał na potrzebę uaktualnienia planów miejscowości oraz oznakowania nowych ulic.  

8) Przewodniczący M. Pietrusiński zapytał o procedurę zamówienia nowego planu gminy i czy 

Gmina zamierza uaktualnić plany miejscowości. 

Pan A. Sekmistrz wyjaśnił, że w najbliższym czasie będzie wymieniana mapa znajdująca się  

w centrum Halinowa z nazwami głównych ulic. 

9) Przewodniczący M. Pietrusiński skierował do burmistrza pytanie w sprawie odpowiedzi na swoje 

interpelacje. 

Wiceburmistrz A. Sekmistrz poinformował, że pisemne odpowiedzi na interpelacje są do odbioru  

w sekretariacie. 

10) Radny powiatowy I. Piasecki poinformował i zaprosił przedstawicieli Gminy na spotkanie na 

temat drogi krajowej nr 2, które odbędzie się 22.03.11 r. o godz. 15:00 w szkole w Dębem Wielkim. 

11) Sołtys Długiej Kościelnej T. Boguszewski zwrócił uwagę na zły stan nakładki asfaltowej  

na ul. Pięknej w Długiej Kościelnej, która po zimie ma pęknięcia mimo, że była zrobiona  

w październiku ubiegłego roku. 

Z-ca Burmistrza poinformował, że nakładka będzie naprawiona w ramach gwarancji.  

12) Radna M. Kaim, czy zabawki, demontowane z placu zabaw w Długiej Szlacheckiej, nadające się 

do wykorzystania, mogłyby zostać przeniesione na plac zabaw znajdujący się na terenie Domu 

Kultury w Halinowie. 

W tej samej kwestii głos zabrał Radny D. Wojda, który również wskazał na zalety przeniesienia 

demontowanych elementów na plac zabaw przy Domu Kultury w Halinowie. 

Wyjaśnień udzielił Z –ca Burmistrza, informując m. in., że była rozważana inna możliwość ich 

wykorzystania, jednocześnie zachęcił do korzystania z nowego placu zabaw w Długiej Szlacheckiej, 

sfinansowanego ze środków PROW.  
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13) Sołtys Desna L. Gomulski zapytał, czy gmina ma plany związane z przejęciem od mieszkańców 

obowiązku wywozu śmieci. 

Burmistrz A. Ciszkowski przypomniał wyniki referendum z 2009 roku w tej sprawie oraz 

poinformował, że czekamy na zmianę przepisów w tej sprawie, które umożliwią Gminie przejęcie 

tego obowiązku bez konieczności przeprowadzania referendum, co ma nastąpić do sierpnia b.r.  

Jednocześnie przypomniał, że została podjęta decyzja o powołaniu brygady sprzątającej. 

14) Przewodnicząca Komisji do spraw Młodzieży, Oświaty, Kultury, Sportu, Zdrowia, Spraw 

Społecznych i Bezpieczeństwa Anna Ludwiniak poinformowała, że Komisja złożyła wniosek  

do Wojewody Mazowieckiego o możliwość wykorzystania budynku dawnej szkoły w Długiej 

Szlacheckiej, wyremontowanego ze środków PROW, na cele oświatowe. 

15) Radny L. Gelo podziękował Burmistrzowi za szybką reakcję na wniosek Komisji do spraw 

Młodzieży, Oświaty, Kultury, Sportu, Zdrowia, Spraw Społecznych i Bezpieczeństwa w sprawie 

wymiany zbiornika asenizacyjnego przy Szkole Podstawowej w Cisiu. 

16) Radny L. Gelo poprosił Burmistrza o interwencję w sprawie źle działającego oświetlenia  

przy ul. Różanej w Kazimierowie, a także monitowanie w starostwie powiatowym w kwestii 

przebudowy mostu przy stawach na przedłużeniu ul. Mickiewicza oraz odwodnienia przy drodze 

powiatowej w Długiej Kościelnej na odcinku ul. Kochanowskiego od Przedszkola „Bartek”  

do ul Stołecznej. 

17) Sołtys Królewskich Brzezin E. Kalinowska zapytała, czy wzorem lat ubiegłych mieszkańcy 

sołectwa mogą przystąpić do sprzątania swojej miejscowości. 

Z –ca Burmistrza A. Sekmistrz poprosił o telefon, w momencie kiedy śmieci zostaną zebrane 

i poinformował, że wywozem śmieci zajmie się brygada sprzątająca.  

18) Radny M. Sukiennik zapytał o możliwość zamieszczania interpelacji radnych oraz odpowiedzi 

na interpelacje na stronie internetowej urzędu. 

Przewodniczący Rady M. Pietrusiński poinformował, że nie widzi przeszkód w tym zakresie, będzie  

to możliwe po wcześniejszym uzgodnieniu kwestii technicznych.  

21) Radny A. Milczarek, w nawiązaniu do wizytacji placówek oświatowych przez Komisję do spraw 

Młodzieży, Oświaty, Kultury, Sportu, Zdrowia, Spraw Społecznych i Bezpieczeństwa oraz 

problemów lokalowych niektórych szkół, zaproponował następujące wnioski w sprawie: 

Wniosek nr 1.  

Zobowiązania Burmistrza Halinowa do podjęcia czynności organizacyjno-administracyjnych, 

zmierzających do utworzenia w szkole w Chobocie filii Zespołu Szkół w Halinowie.  

Wniosek nr 2.  

Wyróżnienia przez Burmistrza Halinowa, w miarę swoich uprawnień, Dyrektora Zespołu  

Szkół w Halinowie Pani Ewy Dziumak, za prezentowane zaangażowanie i efektywność działań  

w organizowaniu życia edukacyjnego dzieci w Zespole Szkół w Halinowie w tak trudnych 

warunkach.  

Radny A. Milczarek przedstawił uzasadnienie wniosków i poprosił o ich przegłosowanie. 

Burmistrz A. Ciszkowski  poinformował, że przyjmuje wnioski radnego jako materiał intencyjny  

do dalszej analizy. 

Przychylił się również do opinii radnego, że Pani E. Dziumak kieruje najtrudniejszą placówką 

oświatową w gminie i wykonuje największą pracę organizacyjno-dydaktyczną z racji ilości dzieci  

uczęszczających do tej szkoły. 

W wyniku dyskusji ustalono, że wniosek nr 2 dotyczy kompetencji burmistrza, w związku z czym nie 

może być głosowany przez radę gminy, wniosek nr 1 będzie głosowany po punkcie 7. Informacja 

Komisji do spraw Młodzieży, Oświaty, Kultury, Sportu, Zdrowia, Spraw Społecznych  

       i Bezpieczeństwa na temat sytuacji lokalowej w placówkach oświatowych gminy, ponieważ 

wysłuchanie informacji może pomóc radnym w podjęciu decyzji. 

19) Sołtys Krzewiny A. Jackiewicz zapytała o trwającą intensywną wycinkę drzew przy drodze 

gminnej z  Mrowisk przez Małą Krzewinę, na granicy Chobotu i Krzewiny. 
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Burmistrz A. Ciszkowski  poinformował, że i postara się udzielić odpowiedzi po przerwie, po 

sprawdzeniu informacji.  

20) Radny B. Janczarek zapytał, kiedy planowany jest odbiór śmieci wielkogabarytowych i w jakiej 

formie będzie przeprowadzony. 

Z-ca Burmistrza A. Sekmistrz wyjaśnił, że zbiórka planowana jest w maju, w tej chwili trwają 

czynności organizacyjne, informacja o terminie przeprowadzenia akcji będzie upubliczniona  

z odpowiednim wyprzedzeniem. Poinformował również, że rozważany jest odbiór śmieci sprzed 

posesji. 

21) Sołtys Długiej Kościelnej T. Roguszewski zapytał, czy w przypadku przejęcia przez gminę 

obowiązku wywozu śmieci od właścicieli posesji będą brani pod uwagę wszyscy, czy tylko 

zameldowani mieszkańcy gminy. 

Pan A. Sekmistrz wyjaśnił na przykładzie Legionowa, gdzie takie rozwiązanie już funkcjonuje,  

że rozliczenia w tym zakresie dotyczą tylko osób zameldowanych. W odniesieniu do pozostałych 

mieszkańców muszą powstać dodatkowe unormowania prawne.  

 Z-ca Skarbnika Pani A. Mikulska udzieliła wyjaśnień w kwestii możliwości i wpływu oględzin  

w terenie na ustalenie wymiaru podatku od nieruchomości, a także nawiązała do trwającej od 

niedawna weryfikacji należności podatkowych na podstawie zmian wynikających z modernizacji 

gruntów i budynków położonych na terenie Gminy Halinów, przygotowanej przez Starostwo 

Powiatowe w Mińsku Mazowieckim. 

 Radna M. Kaim zwróciła uwagę na potrzebę ustawienia w przychodniach i aptekach kontenerów  

na przeterminowane leki. 

Z-ca Burmistrza poinformował, że zostanie rozważona możliwość ustawienia tego rodzaju 

pojemników we wskazanych miejscach. 

22) Sołtys Kazimierowa S. Kostka zapytał o wymiar podatku od powierzchni poddasza, które nie 

jest użytkowane. 

Pani A. Mikulska wyjaśniła, że wymiar podatku ustalany jest na podstawie złożonej  przez podatnika 

informacji, w której określa on powierzchnię do opodatkowania, podatek jest ustalany  

dla istniejącej powierzchni niezależnie od sposobu jej wykorzystania. 

W uzupełnieniu Radny D. Wojda poinformował, że weszły nowe przepisy w tym zakresie. 

Na sale wszedł Radny M. Pawłowski. 

23) Radna E. Woźniakowska zapytała, czy w budżecie gminy zostały przeznaczone środki na 

istniejące placach zabaw: uzupełnienie urządzeń, wymianę piasku w piaskownicach oraz do kogo 

należy kontrola placów zabaw. 

Pan A. Sekmistrz, że na terenie placówek oświatowych place zabaw podlegają dyrektorom szkół, 

którzy zobowiązani są prowadzić książki placów zabaw, z wpisami obligatoryjnych kontroli: raz  

w roku kontrola stanu technicznego zabawek, dwa razy w roku badanie piasku w piaskownicach, 

zgodnie z wymogami Sanepidu. Jednocześnie poinformował, że zostanie zwrócona uwaga, czy takie 

kontrole były przeprowadzone.  

24) Radny L. Gelo poinformował, że OSP w Długiej Kościelnej została właścicielem budynku 

remizy decyzją sądu, która uprawomocni się za 21 dni. 

25) Radny T. Dubiński zapytał, ile odbyło się posiedzeń Komisji Rewizyjnej w sprawie kontroli 

Szkoły Podstawowej w Chobocie. 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej L. Gelo poinformował, że odbyły się dwa posiedzenia  

w tej sprawie, drugie posiedzenie zostało przerwane i będzie kontynuowane w innym terminie. 

Radny T. Dubiński przypomniał, że w ubiegłej kadencji w sprawie kontroli SUW w Mrowiskach 

Komisja Rewizyjna spotkała się 3-4 razy w ramach jednego posiedzenia.  

Przewodniczący Rady przypomniał również, że kilka posiedzeń komisji w tej sprawie nie odbyło się 

z powodu braku quorum.  

26) Radny M. Sukiennik odczytał, a następnie złożył na ręce Przewodniczącego Rady protest,  

dotyczący łamania prawa przez Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej L. Gelo. 
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Jednocześnie poprosił o przegłosowanie wniosku w sprawie odwołania Przewodniczącego Komisji 

Rewizyjnej Pana Leszka Gelo. 

Odczytany protest wywołał dyskusję, w której radni odnosili się do zawartych w nim zarzutów  

Przewodniczący Rady poinformował, że odpowiedź w sprawie kwestii poruszonych w piśmie 

zostanie przekazana radnemu na piśmie. 

 W związku z wątpliwościami, w kwestii zgodności z przepisami głosowania przez radę wniosku  

nad odwołaniem przewodniczącego komisji, została ogłoszona krótka przerwa. 

 Po przerwie Przewodniczący Rady M. Pietrusiński przekazał zebranym wyniki konsultacji  

z biurem prawnym Urzędu. Poinformował, że protest radnego jako skarga zostanie przekazany  

do odpowiedniej komisji, natomiast wniosek formalny, zgłoszony przez radnego, będzie głosowany 

przez Radę.  

Wniosek Radnego M. Sukiennika w sprawie odwołania Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej  

z pełnienia tej funkcji z powodu łamania prawa, w wyniku głosowania: 

za - 2, przeciw – 10, wstrzymujących się – 0, ( jeden radny nie brał udziału w głosowaniu, nieobecni 

na sali Radni: K. Goździewska i Adam Ludwiniak ) – został odrzucony. 

 

7.  Informacja Komisji do spraw Młodzieży, Oświaty, Kultury, Sportu, Zdrowia, Spraw 

Społecznych i Bezpieczeństwa na temat sytuacji lokalowej w placówkach oświatowych gminy. 

 Informację na temat sytuacji lokalowej w placówkach oświatowych gminy przedstawiła 

Przewodnicząca Komisji do spraw Młodzieży, Oświaty, Kultury, Sportu, Zdrowia, Spraw 

Społecznych i Bezpieczeństwa Pani Anna Ludwiniak.  

Mówczyni  przypomniała zebranym, że baza oświatowa gminy pochodzi głównie z lat 80 - tych,  

są również budynki pochodzące z lat 50 - tych, oraz omówiła sytuację lokalową w poszczególnych 

placówkach: 

- Szkoła Podstawowa w Brzezinach jest małą szkołą, funkcjonuje sprawnie, nie ma problemów 

lokalowych, posiada rezerwy w tym zakresie; 

- Szkoła Podstawowa w Cisiu jest placówką mocno niedoinwestowaną, brak sali gimnastycznej, 

zły stan pomieszczeń sanitarnych, na dzień dzisiejszy nie ma trudności lokalowych, ale rozwój 

miejscowości i dane demograficzne wskazują, że liczba uczniów w tej placówce będzie rosnąć; 

-  Zespół Szkolno-Przedszkolny w Okuniewie nie ma problemów lokalowych, posiada 

przestronne , nowocześnie wyposażone sale, dlatego ważne jest promowanie placówki wśród 

rodziców zamieszkałych w miejscowości gminy położonych w sąsiedztwie Okuniewa. 

- Szkoła Podstawowa w Chobocie jest mała placówką przyjazną dzieciom, z rodzinną atmosferą, 

nie ma problemów lokalowych, jest bardzo dobrze wyposażona, posiada nowoczesne, kolorowe 

sale, jest placówką, którą należałoby promować, zdaniem mówczyni należałoby się zastanowić 

nad reorganizacją placówki ze względu na dane demograficzne, które wskazują na znaczny 

spadek liczby dzieci w tej miejscowości w ciągu najbliższych lat; 

- Zespół Szkół w Halinowie, w skład którego wchodzą przedszkole, szkoła podstawowa  

i gimnazjum funkcjonuje budynku przy ul. Okuniewskiej od 20-tu lat, na dzień dzisiejszy brakuje 

miejsc w przedszkolu, klasy I-III uczą się na dwie zmiany, klasy gimnazjalne mają zajęcia  

w pomieszczeniach piwnicznych. Tragiczna sytuacja lokalowa placówki powoduje problem  

z zapewnieniem bezpieczeństwa uczniom, stąd m. in. pismo skierowane do wojewody z prośbą  

o możliwość wykorzystania budynku w Długiej Szlacheckiej na potrzeby tej placówki oraz 

wniosek komisji skierowany do burmistrza o rozbudowę przedszkola, a także podjęcie decyzji  

w sprawie umiejscowienia gimnazjum i sporządzenie projektu obiektu w tym roku budżetowym. 

Problem nasili się ze względu na obowiązek przyjęcia pięciolatków do szkół od przyszłego roku 

szkolnego. 

W dyskusji nad informacją głos zabrali: 

1) Radny M. Sukiennik, który przypomniał działania Komisji do spraw Młodzieży, Oświaty, 

Kultury, Sportu, Zdrowia, Spraw Społecznych i Bezpieczeństwa poprzedniej kadencji w zakresie 
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powiększenia bazy oświatowej w gminie,  

2) Przewodniczący Rady M. Pietrusiński, nawiązując do deklaracji klubu radnych w kwestii 

realizacji trzech inwestycji oświatowych, 

3) Radny B. Janczarek, zwracając uwagę, że możliwości finansowe gminy nie pozwolą  

na zrealizowanie kilku dużych inwestycji oświatowych w jednym czasie, 

4) Radna Anna Ludwiniak, która wskazała na zasadność budowy gimnazjum dla ok. 400 uczniów,  

a nie nowej szkoły podstawowej, o co wnioskowała komisja poprzedniej kadencji, 

5) Wiceburmistrz A. Sekmistrz, odnosząc się do kwestii rozbudowy przedszkola przy ZS  

w Halinowie poinformował, że to zadanie zostanie uwzględnione w zmianach w budżecie 

zaproponowanych na najbliższej sesji, termin realizacji inwestycji przewidziany jest na lata 2011-

2012.  

Przed głosowaniem wniosku nr1, zgłoszonego przez Radnego A. Milczarka, głos w sprawie wniosku 

zabrali:  

1) Radny M. Sukiennik wskazując, że utworzenie w Chobocie filii ZS w Halinowie nic nie 

zmieni i lepszym rozwiązaniem byłoby dociążenie szkoły o ok. 50 dzieci,  

2) Radny M. Pawłowski, odnosząc się do wypowiedzi poprzednika, mówił o technicznych 

przeszkodach w realizacji propozycji radnego, 

3) Radny A. Milczarek, zwracając uwagę, że rodzice dzieci, mając do wyboru szkołę wiejską  

            i szkołę miejską, wybierają najczęściej tą drugą. 

Przewodniczący Rady poddał wniosek pod głosowanie.  

Wniosek w sprawie zobowiązania Burmistrza Halinowa do podjęcia czynności organizacyjno-

administracyjnych, zmierzających do utworzenia w szkole w Chobocie filii Zespołu Szkół  

w Halinowie w wyniku głosowania:  za – 11, przeciw – 1, wstrzymujących się – 0  

(nieobecni na sali Radni: T. Dubiński, K. Goździewska i Adam Ludwiniak ) – został przyjęty. 

 

8. Sprawozdanie z prac komisji Rady. 

      Przewodniczący Komisji Budżetowej Marcin Pawłowski poinformował, że w okresie 

międzysesyjnym komisja spotkała się dwa razy, na posiedzeniach zapoznano się z planami 

finansowymi na 2011 rok kilku jednostek gminnych oraz opiniowano projekty uchwał sesję. 

 Przewodniczący Komisji Zagospodarowania Przestrzennego, Gospodarki Komunalnej  

i Inwestycji poinformował, że w okresie od ostatniej sesji komisja nie zbierała się. 

 Przewodnicząca Komisji Regulaminowej Małgorzata Kaim poinformowała, że w okresie  

od ostatniej sesji komisja nie zbierała się. 

 Przewodniczący Komisji Ochrony Środowiska, Rolnictwa i Leśnictwa Bogdan Janczarek 

poinformował, że posiedzenie komisji odbyło się 18.02.11 r. i dotyczyło głównie punktu: 

„Zapoznanie się oraz omówienie stanu gospodarki wodno – ściekowej   na terenie Gminy Halinów  

( stan na koniec 2010 roku ).” 

 Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Leszek Gelo poinformował, że w okresie od ostatniej sesji 

komisja zebrała się czterokrotnie. 

Na posiedzeniu w dniu 08.02.11 r. ustalony został szczegółowy zakres oraz harmonogram kontroli 

w jednostkach organizacyjnych gminy. W dniu 16.02.11 r. została przeprowadzona kontrola  

w SP w Chobocie. Posiedzenie komisji 28.02 11 r., dotyczące informacji w zakresie nadzoru nad 

szkołami ze strony Urzędu oraz sformułowania wniosków pokontrolnych, zostało przerwane 

i będzie kontynuowane w innym terminie. W dniu 02.03.11 r. została przeprowadzona kontrola  

w SP w Cisiu.  

Wnioski pokontrolne z obydwu kontroli zostaną przedstawione radzie na najbliższej sesji. 

 

9. Pisma i informacje do Rady Miejskiej.  
Przewodniczący Rady M. Pietrusiński poinformował, że do Rady wpłynęły następujące pisma: 

-    Naczelnika Wydziału Środowiska i Rolnictwa Starostwa Powiatowego w Mińsku 
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Mazowieckim, w związku z zapytaniem radnego  Powiatowego Pana Roberta Grubka, 

dotyczącego utrzymania mostku na terenie dawnego pałacu w  Okuniewie; 

-    odpowiedzi Burmistrza Halinowa na wnioski Komisji do spraw Młodzieży, Oświaty, Kultury,   

Sportu, Zdrowia, Spraw Społecznych i Bezpieczeństwa w sprawie: wykonania szamba przy  

      SP w Cisiu, najemcy lokalu komunalnego oraz magazynu obrony cywilnej w budynku dawnej 

szkoły w Długiej Szlacheckiej,  

-    mieszkańców ul. Zachodniej i ul. Dąbrowskiego w kwestii dotyczącej odwodnienia rejonu tych  

ulic,  

-     wnioski w sprawie przystąpienia do zmiany miejscowych planów zagospodarowania  

przestrzennego w miejscowości Kazimierzów, 

-     zaproszenie Prywatnego Przedszkola „Iskierka” w Cisiu do zapoznania się z placówką, 

skierowane do Komisji do spraw Młodzieży, Oświaty, Kultury, Sportu, Zdrowia, Spraw 

Społecznych i Bezpieczeństwa, 

-     właścicieli Prywatnego Przedszkola „Iskierka” dotyczące możliwości przystąpienia  

      do programu „Szansa dla Przedszkolaka”, 

-     Naczelnika WGKI Urzędu Miejskiego w Halinowie, skierowane do Gminnej Spółki Wodnej 

Halinów, w sprawie odwodnienia terenów przy szkołach w Brzezinach i w Cisiu, 

-     Państwa M. i J. Robak, dotyczące działek w Cisiu, w sprawie przebiegającej tam linii 

wysokiego napięcia, 

-     wnioski o nadanie nazwy ulicy w miejscowości Wielgolas Brzeziński, 

-     Burmistrza Halinowa, skierowane do PGE Dystrybucja S.A., dotyczące uwzględnienia  

      w planach inwestycyjnych spółki budowy linii energetycznych w rejonie nowopowstałych 

działek w Okuniewie.  

 

10.  Sprawozdanie Radnych z sesji Rady Powiatu. 

Radny Powiatowy Ireneusz Piasecki poinformował, że w dniu 23.02.11 r. odbyła się IV sesja 

Rady Powiatu Mińskiego, następnie wymienił najważniejsze uchwały podjęte w trakcie jej obrad. 

 W dalszej części radny powiatowy odpowiadał na pytania dotyczące dróg powiatowych  

z terenu gminy. 

W uzupełnieniu wypowiedzi poprzednika Radny Powiatowy Robert Grubek poinformował  

o sprawozdaniach, które znalazły się w porządku obrad IV sesji rady powiatu.   

Radni powiatowi przekazali informację na temat podejmowanych przez siebie działań w zakresie 

spraw zgłaszanych podczas poprzedniej sesji. 

 

O godz. 14
30

 Przewodniczący Rady M. Pietrusiński ogłosił 15-minutową przerwę.  

Po przerwie Przewodniczący M. Pietrusiński wznowił obrady. 

 Radna M. Kaim poinformowała, że w czasie przerwy, w związku z obszernym materiałem, 

nie udało jej się odnaleźć w nagraniu z sesji fragmentu dotyczącego interesującej ją wypowiedzi. 

Nie mogąc odnieść się do zapisu w protokole radna poinformowała, że nie wnosi do protokołu 

żadnych uwag, natomiast swoje pytanie w kwestii basenu w Chobocie sformułuje na piśmie  

i skieruje bezpośrednio do Burmistrza.   

 Protokół z obrad V sesji Rady Miejskiej w Halinowie w dniu 4 lutego 2011 r., z naniesioną 

jedną poprawką, został przyjęty w wyniku głosowania: 

za – 12, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0 

( nieobecni na sali Radni: K. Goździewska, Adam Ludwiniak i L. Gelo ). 

  

11. Podejmowanie uchwał i wniosków w sprawie: 

 

1) zatwierdzenia taryfy dla zbiorowego zaopatrzenia w wodę i zbiorowego odprowadzania 

ścieków – Druk Nr 38; 
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Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem omówiła Dyrektor Zakładu Komunalnego w Halinowie 

Pani Małgorzata Komuda – Ołowska, prezentując również porównanie proponowanych stawek  

z obowiązującymi w minionym roku oraz odnosząc się do taryf obowiązujących w okolicznych 

gminach. 

Na salę wszedł Radny Adam Ludwiniak. 

Przewodniczący Komisji Budżetowej poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały, przedstawiając jednocześnie krótkie uzasadnienie. 

 Przewodniczący Rady otworzył dyskusję nad projektem uchwały. 

Skład ustawowy Rady wynosi 15 Radnych. W głosowaniu wzięło udział 14 Radnych.  

Projekt uchwały w sprawie: zatwierdzenia taryfy dla zbiorowego zaopatrzenia w wodę i zbiorowego 

odprowadzania ścieków przyjęto w wyniku głosowania:  

za – 11, przeciw – 0, wstrzymujących się – 3  

(nieobecna na sali Radna K. Goździewska). 

Przewodniczący Rady M. Pietrusiński stwierdził podjęcie uchwały. 

Na prośbę Burmistrza w związku z zapytaniem na poprzedniej sesji  Dyrektor przedstawiła 

informację na temat jakości wody w SUW w Mrowiskach, zwracając uwagę, że woda spełnia 

wszelkie normy pod względem fizycznym, chemicznym i bakteriologicznym. W związku  

z pozytywną opinią Sanepidu trwają rozmowy dotyczące docelowego wyłączenia lampy UV. 

Pani M. Komuda – Ołowska nawiązała również do problemów z jakością wody w SUW  

w Mrowiskach z ubiegłego roku, wskazując, że w chwili obecnej sytuacja w stacji jest dobra  

i wszystko wskazuje na to, że będzie dobra. 

  

2) zwolnienia z obowiązku najmu nieruchomości w drodze przetargu - Druk Nr 39; 

Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem omówił Z-ca Burmistrza A. Sekmistrz. 

 Przewodniczący Rady otworzył dyskusję nad projektem uchwały. 

Odpowiadając na pytania Radnego Adama Ludwiniaka, Wiceburmistrz wyjaśnił, że obiekt jest 

we władaniu gminy, a punkt apteczny prowadzi osoba prywatna – Pani Katarzyna Goździewska.  

Radny Adam Ludwiniak, odnosząc się do przyjętej na poprzedniej sesji uchwały w podobnej 

sprawie, poinformował, że jego zdaniem lokale na cele komercyjne powinny być wynajmowane 

w drodze przetargu, dlatego będzie głosował przeciwko przyjęciu proponowanej uchwały. 

W dyskusji zwrócono uwagę potrzebę urealnienia zbyt niskich stawek za wynajem lokali 

gminnych.  

Skład ustawowy Rady wynosi 15 Radnych. W głosowaniu wzięło udział 14 Radnych.  

Projekt uchwały w sprawie: zwolnienia z obowiązku najmu nieruchomości w drodze przetargu 

przyjęto w wyniku głosowania:  

za – 11, przeciw – 3, wstrzymujących się – 0  

(nieobecna na sali Radna K. Goździewska). 

Przewodniczący Rady M. Pietrusiński stwierdził podjęcie uchwały. 

 

3) nadania nazwy ulicy w miejscowości Wielgolas Brzeziński, gmina Halinów – Druk Nr 41; 

Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawił Z-ca Burmistrza A. Sekmistrz. 

 Przewodniczący Rady otworzył dyskusję nad projektem uchwały. 

Skład ustawowy Rady wynosi 15 Radnych. W głosowaniu wzięło udział 14 Radnych.  

Projekt uchwały w sprawie: nadania nazwy ulicy w miejscowości Wielgolas Brzeziński, gmina 

Halinów przyjęto w wyniku głosowania:  

za – 14, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0  

(nieobecna na sali Radna K. Goździewska). 

Przewodniczący Rady M. Pietrusiński stwierdził podjęcie uchwały. 
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4) powołania Komisji do Spraw Społecznych, Zdrowia, Bezpieczeństwa i Porządku 

Publicznego – Druk Nr 42; 

 Został zaproponowany następujący skład komisji: 
1) Andrzej Milczarek, 

2) Dawid Wojda, 

3) Marcin Pietrusiński, 

4) Anna Ludwiniak, 

5) Bogdan Janczarek, 

6) Marcin Sukiennik, 

7) Tomasz Dubiński 

Radny m. Sukiennik nie wyraził zgody na kandydowanie. 

Do składu komisji został zgłoszony Radny M. Pawłowski, który wyraził zgodę na udział w pracach 

komisji. 

W wyniku uzgodnień skład Komisji do Spraw Społecznych, Zdrowia, Bezpieczeństwa i Porządku 

Publicznego przedstawia się następująco: 

1) Andrzej Milczarek, 

2) Dawid Wojda, 

3) Marcin Pietrusiński, 

4) Anna Ludwiniak, 

5) Bogdan Janczarek, 

6) Marcin Pawłowski, 

7) Tomasz Dubiński. 

Skład ustawowy Rady wynosi 15 Radnych. W głosowaniu wzięło udział 14 Radnych.  

Projekt uchwały w sprawie: powołania Komisji do Spraw Społecznych, Zdrowia, Bezpieczeństwa i 

Porządku Publicznego w zaproponowanym składzie przyjęto w wyniku głosowania:  

za – 14, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0  

(nieobecna na sali Radna K. Goździewska). 

Przewodniczący Rady M. Pietrusiński stwierdził podjęcie uchwały. 

 

5) wyboru Przewodniczącego Komisji do Spraw Społecznych, Zdrowia, Bezpieczeństwa  

i Porządku Publicznego – Druk Nr 43; 

Na przewodniczącego Komisji do Spraw Społecznych, Zdrowia, Bezpieczeństwa  

i Porządku Publicznego została zgłoszona kandydatura Radnego Andrzeja Milczarka. Radny 

wyraził zgodę na kandydowanie. 

Skład ustawowy Rady wynosi 15 Radnych. W głosowaniu wzięło udział 14 Radnych.  

Projekt uchwały w sprawie: wyboru Przewodniczącego Komisji do Spraw Społecznych, Zdrowia, 

Bezpieczeństwa i Porządku Publicznego, z kandydaturą Pana Andrzeja Milczarka, został przyjęty 

w wyniku głosowania:  

za – 13, przeciw – 0, wstrzymujących się – 1  

(nieobecna na sali Radna K. Goździewska). 

Przewodniczący Rady M. Pietrusiński stwierdził podjęcie uchwały. 

 

6)  zmiany nazwy „Komisja do spraw Młodzieży, Oświaty, Kultury, Sportu, Zdrowia, 

Spraw Społecznych  i Bezpieczeństwa” na „Komisja do spraw Młodzieży, Oświaty, Kultury 

i Sportu” - Druk Nr 44; 

 Przewodniczący Rady zaproponował zmianę w tytule uchwały, polegająca na dodaniu 

zapisu: „(…) oraz składu osobowego.”  

Poprawka została przyjęta w wyniku głosowania: 

za – 14, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0  

(nieobecna na sali Radna K. Goździewska). 

Na członka komisji zostały zgłoszone następujące kandydatury: 
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1) Radnego M. Sukiennika, radny wyraził zgodę na kandydowanie, 

2) Radnego T. Dubińskiego, radny nie wyraził zgody na kandydowanie, 

3) Radnego M. Pietrusińskiego, radny wyraził zgodę na kandydowanie. 

W wyniku głosowania jawnego Radny M. Sukiennik uzyskał następującą ilość głosów:  

za – 3, przeciw – 0, wstrzymujących się – 11 (nieobecna na sali Radna K. Goździewska). 

W wyniku głosowania jawnego Radny M. Pietrusiński uzyskał następującą ilość głosów:  

za – 10, przeciw – 1, wstrzymujących się – 2 (1 radny nie brał udziału w głosowaniu, nieobecna 

na sali Radna K. Goździewska ). 

W związku z wynikiem głosowania do składu komisji został zaproponowany Pan Marcin 

Pietrusiński. 

Skład ustawowy Rady wynosi 15 Radnych. W głosowaniu wzięło udział 14 Radnych.  

Projekt uchwały w sprawie: zmiany nazwy „Komisja do spraw Młodzieży, Oświaty, Kultury, Sportu, 

Zdrowia, Spraw Społecznych  i Bezpieczeństwa” na „Komisja do spraw Młodzieży, Oświaty, 

Kultury i Sportu” oraz składu osobowego, z przegłosowaną poprawką oraz kandydaturą Pana 

Marcina Pietrusińskiego, przyjęto w wyniku głosowania:  

za – 11, przeciw – 3, wstrzymujących się – 0  

Przewodniczący Rady M. Pietrusiński stwierdził podjęcie uchwały. 

W odniesieniu do podjętej uchwały Radny Adam Ludwiniak wyraził swoje ubolewanie  

z faktu, że Radny M. Sukiennik nie wszedł w skład Komisji do spraw Młodzieży, Oświaty, 

Kultury i Sportu, ponieważ w ciągu ostatnich lat przewodniczył pracom tej komisji, ma duże 

doświadczenie oraz wiedzę w tym zakresie, następnie poprosił o odnotowanie swojej wypowiedzi 

w protokole.  

 

7) zmian w składzie osobowym i ilościowym Komisji Regulaminowej – Druk Nr 45; 

 Do składu komisji została zgłoszona kandydatura Radnego D. Wojdy. Radny wyraził zgodę  

na kandydowanie. 

Kandydatura Radnego Dawida Wojdy na członka Komisji Regulaminowej została przyjęta  

w wyniku głosowania: 

za – 12, przeciw – 0, wstrzymujących się – 2 

(nieobecna na sali Radna K. Goździewska). 

Skład ustawowy Rady wynosi 15 Radnych. W głosowaniu wzięło udział 14 Radnych.  

Projekt uchwały w sprawie: zmian w składzie osobowym i ilościowym Komisji Regulaminowej,  

z kandydaturą Pana Dawida Wojdy, przyjęto w wyniku głosowania:  

za – 13, przeciw – 0, wstrzymujących się – 1 

(nieobecna na sali Radna K. Goździewska). 

Przewodniczący Rady M. Pietrusiński stwierdził podjęcie uchwały. 

 

8) zmian w składzie osobowym i ilościowym Komisji Budżetowej – Druk Nr 46; 

 Do składu komisji została zgłoszona kandydatura Radnego Adama Ludwiniaka. Radny 

wyraził zgodę na kandydowanie. 

Kandydatura Radnego Adama Ludwiniaka na członka Komisji Budżetowej została przyjęta  

w wyniku głosowania: 

za – 13, przeciw – 0, wstrzymujących się – 1 

(nieobecna na sali Radna K. Goździewska). 

Skład ustawowy Rady wynosi 15 Radnych. W głosowaniu wzięło udział 14 Radnych.  

Projekt uchwały w sprawie: zmian w składzie osobowym i ilościowym Komisji Budżetowej,  

z kandydaturą Pana Adama Ludwiniak, przyjęto w wyniku głosowania:  

za – 13, przeciw – 0, wstrzymujących się – 1 

(nieobecna na sali Radna K. Goździewska). 

Przewodniczący Rady M. Pietrusiński stwierdził podjęcie uchwały. 
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9)  zmian w składzie osobowym i ilościowym Komisji Rewizyjnej - Druk Nr 48; 

 Na członka komisji zostały zgłoszone następujące kandydatury: 

1) Radnego M. Sukiennika, radny wyraził zgodę na kandydowanie, 

2) Radnej Anny Ludwiniak, radna wyraziła zgodę na kandydowanie. 

W wyniku głosowania jawnego Radny M. Sukiennik uzyskał następującą ilość głosów:  

za – 4, przeciw – 9, wstrzymujących się – 0 (nieobecni na sali Radni: K. Goździewska i M. Kaim). 

W wyniku głosowania jawnego Radna Anna Ludwiniak uzyskała następującą ilość głosów:  

za – 8, przeciw – 2, wstrzymujących się – 3 (nieobecni na sali Radni: K. Goździewska i M. Kaim). 

W związku z wynikiem głosowania do składu komisji została zaproponowana Pani Anna 

Ludwiniak. 

Skład ustawowy Rady wynosi 15 Radnych. W głosowaniu wzięło udział 14 Radnych.  

Projekt uchwały w sprawie: zmian w składzie osobowym i ilościowym Komisji Rewizyjnej,  

z kandydaturą Pani Anny Ludwiniak, przyjęto w wyniku głosowania:  

za – 11, przeciw – 2, wstrzymujących się – 1  

(nieobecna na sali Radna K. Goździewska). 

Przewodniczący Rady M. Pietrusiński stwierdził podjęcie uchwały. 

 

10) zmian w składzie osobowym i ilościowym Komisji Zagospodarowania Przestrzennego, 

Gospodarki  Komunalnej i Inwestycji – Druk Nr 49; 

Na członka komisji zostały zgłoszone następujące kandydatury: 

1) Radnego M. Sukiennika, radny nie wyraził zgody na kandydowanie, 

2) Radnej M. Kaim, radna wyraziła zgodę na kandydowanie. 

Skład ustawowy Rady wynosi 15 Radnych. W głosowaniu wzięło udział 14 Radnych.  

Projekt uchwały w sprawie: zmian w składzie osobowym i ilościowym Komisji Zagospodarowania 

Przestrzennego, Gospodarki  Komunalnej i Inwestycji, z kandydaturą Radnej Małgorzaty Kaim, 

przyjęto w wyniku głosowania:  

za – 10, przeciw – 0, wstrzymujących się – 3  

(1 radny nie brał udziału w głosowaniu, nieobecna na sali Radna K. Goździewska ). 

Przewodniczący Rady M. Pietrusiński stwierdził podjęcie uchwały. 

 

13. Zamknięcie sesji. 

Po wyczerpaniu porządku obrad Przewodniczący Rady M. Pietrusiński o godz. 16
15 

zamknął 

obrady VII sesji Rady Miejskiej w Halinowie.  

 

 

Protokół sporządziła: 

/-/ Irena Osipczuk 

ref. ds. obsługi Rady 

 


